
 

Aan: 
de voorzitter en leden van 
Provinciale Staten van Drenthe 
 
 
 
 
 
 
Assen, 21 februari 2023 
Ons kenmerk 8/5.4/2023000255 
Behandeld door team Economie   
Onderwerp: Voortgang Health Hub Roden - januari 2023  
Status: Ter informatie 
 
 
Geachte voorzitter/leden,  
 
Hierbij informeren wij u over de voortgang bij de Stichting Health Hub Roden 
(hierna HHR) per januari 2023.  
 
In 2022 waren er 14 bedrijven gehuisvest in de HHR, met een bezetting van  
samen 32 werkplekken (80%). Onder hen bevindt zich de winnaar van de Drentse 
Startup 2022: ondernemer Harry Palsma van SimCPR. Hij is met zijn bedrijf nu  
2,5 jaar gevestigd in Roden en werkt aan de ontwikkeling van een polsband die 
professionals ondersteunt bij reanimatie. Verder telde de HHR 42 stage- en werk-
plekken, waarvan 11 bij de gehuisveste bedrijfjes. 
 
Het werkbezoek van minister Helder op 14 november 2022 was voor de directie 
van de HHR aanleiding om samen met het Zorg Innovatie Forum (ZIF) een net-
werkevenement te organiseren rondom het thema “Innovatie in de langdurige 
zorg in relatie tot het Integraal Zorgakkoord (IZA)”. Dit akkoord kent vele uitda-
gingen maar ook mooie kansen voor de HHR.  
 
Verder werd geïnvesteerd in het werven van nieuwe betalende partners uit het 
zorgwerkveld per 2023. En op 29 november is de intentie tot samenwerking met 
NICE (Noordelijke Innovatielab Circulaire Economie) naar buiten gebracht.  

 
De formele jaarrekening 2022 komt rond maart 2023, maar zoals het nu lijkt sluit 
de HHR het jaar af met een positief resultaat. Er is een sluitende begroting voor 
2023 vastgesteld door de Raad van Toezicht.  
De verwachte energiekosten zijn vermoedelijk hoger dan door de HHR begroot.  
  



2 
 

 

Dit gaan wij van beide zijden goed monitoren. De jaarsubsidie voor 2022 is vast-
gesteld en die van 2023 toegekend. De nieuwe huurovereenkomst is per januari 
2023 van kracht.  
 
In 2022 is de directie gestart met de klankbordgroep; deze is drie keer bijeen  
geweest. De inzet van de (NOM) business developer heeft helaas wat vertraging 
opgelopen, maar is eind van het jaar weer opgepakt. Verder zijn we intern en 
met de HHR in gesprek over de ontwikkelingen op de langere termijn.  
 
Gezien de positieve voortgang informeren wij u voortaan niet meer apart per 
brief over de HHR, maar via het reguliere P&C-proces. Wij hopen u hiermee vol-
doende te hebben geïnformeerd. 
 
Hoogachtend, 
 
Gedeputeerde Staten van Drenthe, 
 
 
 
 
    , voorzitter    , secretaris 
 
 


